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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 
Datum:  20 april 2023 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 19 april 2023 
 

 

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 
Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 
Marga Piek   Secretaris 
Ingrid Gelton  Notulist / Bestuurslid 
Gonnie Heidemans Bestuurslid 
Harry de Heij  Bestuurslid 
Marcel Heidemans Bestuurslid 
Wendy Middeljans Bestuurslid  
 
Afwezig: 
Annie Kroeze  Bestuurslid 
Jan Lautenbach  Bestuurslid 
 
Gasten: 
Erik van Loon  Gebiedscoördinator 
Roelie Vrielink  Van Gogh Kunstmarkt 
Henry Eisen   Van Gogh Kunstmarkt 
 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners en afgevaardigden uit de politiek. 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom opent de vergadering. Er zijn geen wijzigingen 

in de agenda.  

 

2. Notulen DBS-vergadering 15 maart 2023 

Er zijn geen op- of aanmerkingen; de notulen zijn bij deze vastgesteld en worden gepubliceerd op de 

DBS-website. 

3. Ingekomen post 
- Roelie Vrielink, aanvraag subsidie Van Gogh Kunstmarkt: Roelie geeft uitleg over het project en 

de ingestuurde begroting. DBS neemt een beslissing hierover in het besloten gedeelte. 
- Erik van Loon, Flintenpad: het doeltje wat voor zoveel onrust en overlast zorgde is inmiddels 

verwijderd, maar blijkt niet de enige oorzaak van de overlast te zijn; er zijn regelmatig 
hangjongeren die herrie maken en rommel achterlaten (ook in de omliggende tuinen). Het idee 
is om het doel te verplaatsen en het voetbalveldje op te knappen, e.e.a. in overleg met de 
bewoners. Ook de jongeren hebben behoefte aan een eigen hangplek/jeugdhonk, maar 
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daarvoor is het Flintenpad niet een geschikte locatie. De gemeente is in gesprek met een nieuwe 
jongerenwerken bij Sedna, ook vindt er overleg plaats met Jan Timmer. 

 
4. Actiepuntenlijst 

Wordt doorgenomen en bijgewerkt. 
 

5. Vergaderingen en besprekingen 
a. ICT: geen nieuws 
b. Speeltuinen: geen nieuws 
c. Platform de Velden: recent bijeenkomst geweest, presentatie van gemeente voor 

herinrichting 30 km zones. Gesproken over reflecterende bordjes met huisnummers bij alle 
woningen zoals in Zandpol, dit heeft EOP Zandpol zelf bekostigd. Woonzorgvisie besproken 
en welke rol de EOP daarin speelt, ook in kader van komende wijzigingen in omgevingswet 
m.i.v. januari 2024 

d. Speeddisplay: Europaweg nog steeds in reparatie 
e. Dorpspark: grond van de kerk aan de Albstraat is aangekocht, tekeningen gaan aangepast 

worden 
f. AED: geen nieuws 
g. Welkomstborden: loopt prima, geen nieuws 
h. Roparun: Schoonebeek is doorkomstlocatie voor de Roparun op 27 mei, hier wordt aan 

gewerkt door een hiervoor opgestelde commissie. Er wordt een flyer gemaakt voor op de 
website & Facebook. 

 
 

6. NAM productiewaterverwerking:  
Vorige week is de enquête gepresenteerd. DBS is blij met het resultaat, het is geen sturende 
enquête geworden. Er zijn twee infoavonden, op 11 en 16 mei, daarna wordt enquête verspreid. 
Toezegging van wethouder in Emmen dat gemeente DBS hierin faciliteert: zij betalen de helft van 
het organisatiebureau en zij betalen ook verzendkosten. DBS krijgt adresgegevens zodat brieven 
met persoonlijke inlogcodes verstuurd kunnen worden aan iedereen van 18 jaar en ouder. Nog in 
gesprek met gemeente Coevorden of zij ook voor hun buurtschappen de kosten op zich willen 
nemen. Verspreidingsgebied = postcode 7761.  
Vraag van inwoner hoe wij mensen gaan helpen die moeite hebben met het invullen van de 
enquête, bijv. mensen die slecht lezen of schrijven. Hier is hulp voor aanwezig in ’t Aole 
Gemientehoes, de enquête is ook in printvorm beschikbaar. Vz. benadrukt dat enquête anoniem is. 
Er worden vragen gesteld vanuit de inwoners over hoe DBS de belangen behartigd van de min of 
meer neutrale inwoners die dit als een kans zien, het zgn. bijdragenspoor. Gemeente geeft hier 
weinig ruchtbaarheid aan. DBS wil graag dat de discussie inhoudelijk gevoerd wordt, niet over de 
toezegging van financiën. DBS heeft een neutrale positie en richt zich vooral op het verstrekken van 
informatie en het faciliteren van de enquête.  
Vraag over de waarde van de uitkomst van de enquête: staatssecretaris Vijlbrief heeft aan het begin 
van het proces gezegd dat als e.e.a. geen draagvlak van de inwoners heeft, het niet doorgaat. Dit 
wordt nu wat afgezwakt, maar heeft wel toegezegd de uitslagen mee te nemen in de 
besluitvorming.  
Vraag over communicatie over de uitslag van de enquête: DBS zal deze in zijn geheel publiceren, 
maar over de wijze waarop moet nog gediscussieerd worden. Waarschijnlijk infoavonden en 
website. 
Vraag of gemeente wellicht ook ingeschakeld zou moeten worden: de wethouder is geïnformeerd 
over de inhoud van de enquête. 
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7. Rondvraag 
De vraag wordt gesteld of er nu alleen in Schoonebeek discussie is over het Gebiedsproces, of dat 
het ook in de rest van de gemeente Emmen speelt? Hierover is bij DBS niets bekend. 

 

8. Sluiting 
De voorzitter bedankt eenieder voor aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 21:35 uur. 

 
 
De volgende vergadering is op woensdag 17 mei, 19:00 uur 


